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A Magyar Dohányipari Szövetség a média számára szervezett sajtó-háttérbeszélgetéssel
egy korábbi hagyományt újított fel.

      

    

 Patai András, a szövetség ügyvezető elnöke elmondta, hogy a dohánytermékek jövedéki
adójában további emelésekre lehet számítani, és 2008-ra minden tekintetben el fogjuk érni az
EU által meghatározott szintet. Mészáros András, a British American Tobacco képviseletében
ismertette a feketekereskedelemmel folyó hosszan tartó küzdelmek eredményét, elmondva,
hogy a VPOP-vel kötött együttműködés sikeres, az illegális cigarettapiac csökkent, de erősíteni
kell az eddigieket, mert új és új veszélyforrások jelentkeznek.

  

A közterületi dohányzás hazai és külföldi szabályozásával kapcsolatos előnyöket és
hátrányokat több nézőpontból is bemutatták. Az Imperial Tobacco Magyarország Kft. részéről
Dr. Komoróczki István beszélt erről, de elmondta a véleményét a Magyar Vendéglátók
Ipartestületétől Háber Tamás, valamint Gál István, a Füstölgők Társaságának elnöke is.
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